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Til Lindås kommune V/Knut Bjørnevoll 

  

Vik 29.08.2017 

  

Vil med dette komme med en kommentar og forklaring på klage frå Arne Kjenes. 

  

Synes først å fremst at det er beklagelig at Lindås kommune må bruke tid og resurser på 

denne saka. 

Det heile munner ut i dårlig kommunikasjon. Innklager kjører forbi redskapshuset mange 

ganger per veke. Eg er ofte der når han passere forbi, uten at han stopper og slår av en 

prat slik som mange av de andre som og kjører forbi gjer. Har så gard prøvd å stoppe 

han ved å gi tydelig tegn på at jeg ville vedkommende noko uten at det hjalp det heller. 

At han såg at eg ville stoppe han, er eg 100% sikker på. 

Slik eg ser det har det vært alt for stor trafikk over tomten i sommer til at eg har kunnet 

gjera ferdig vegen forbi redskapshuset. Eg må lage eit par grøfter som gjer at vegen 

ikkje er farbar, ca eit dagsarbeid, skal løfte deler av vegen 50-60 cm som og krev at eg 

får arbeide i fred. For tida er det ein ekstra sving på vegen, men det er god bredde 

ca4,0-4,5m, så det skulle ikkje vere noko problem. Dekket er flatvalsa subb, så det 

skulle vere greit nok å kjøre midlertidig på. Er det steiner som har snudd seg opp or 

vegbana, er desse fjerna minst ein gang for dagen. Vegen skal sjølsagt komme tilbake i 

den stand den var og meir til. I annleggsperioden var vegen stengt ein lørdag, då vi 

skaut langsetter heile vegbana. I nødsituasjon var det god mulighet for å komme forbi 

når som heldst heile dagen. Det har heile tida vore brukt sperreband som har markert 
fare og hvor det skulle ferdes ( omkjøring ). 

At heile prosjektet tok litt lengre tid en først antatt, skuldast ein del uforusette ting, og 

sjukdom slik at ting stoppet opp. 

La det og være sagt at dei brukarane av vegen som eg har snakka med, ikkje har sett på 

vegen som noko problem. 

I forbindelse med bygging av redskapshuset, var det svært mykje jord som måtte ut av 

tomten. Dette har eg kjørt ut på bøen for å betre arondeinga der. Har lyta prioritere 

planering og steinplukking her for å få bøen i drift igjen slik at vi ikkje må kjøpe så mykje 

for til dyra. 

Håper at dette kan vere med å få saka ut av verden. Er det noko som er uklart er det 

berre å ta kontakt. Om kommunen vil på synfaring er dere hjertelig velkomne til det. 



  

PS! Skrivet om kommentar til nabovarsel fra Arne Kjenes, oppfatta eg den gang eg 

underteikna det, slik at det berre var mellom oss privat og ikkje eit offentleg dokument. 

Hadde eg oppfatta det som eit offentleg dokument, hadde eg sjølvsagt teke det med når 
eg leverte søknaden. 

  

Mvh 

Aslak Lennart Wiik 

Tlf 90039653 

  

  

Den 10.08.2017 11:48, skrev Knut Bjørnevoll: 

Sjå vedlegg 

  

  

  

  

  

Knut Bjørnevoll   | sakshandsamar byggesak 
E-post:   KBJ@lindas.kommune.no | Telefon: +47 48208870 
Kundesenter: +47 56 37 50 00 | Heimeside: www.lindas.kommune.no  
  

 

  

postmottak@lindas.kommune.no  for innsending av søknadsdokument 

  

byggesak@lindas.kommune.no  for innsending av spørsmål utanom søknad 
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